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STYREMØTE LFPS Akershus

Dato - tid: 08.01.2025
Kl. 18.30

Sted: Måsan aktivitetssenter,
Kjerulfsgt. 38, 2000 Lillestrøm

Møte nr.: 1/25
Innkalt av:

Deltakere:

Vararepresentanter:

Meldt forfall:
Forfall:

Helene Kjølstad

Wenche Gabrielsen, Kjell Rehoff Larsen, Arne Furulund,
Bjørn Danielsen, Helene Kjølstad.

Bjørn Nordengen

Referent: Helene Kjølstad

Sak Til behandling

1/1-25 Bemerkninger til innkalling/dagsorden:
Ingen bemerkninger.

Vedtak: Innkalling og dagsorden godkjent.

2/1-25 Protokoll fra styremøtet 7/24, avholdt 04.11.2024:

Vedtak: Protokollen 7/24 godkjent uten merknader.

3/1-25 Økonomien:
Økonomien er stabil. Regnskapet for 2024 er avsluttet og Arne kontakter revisor
for godkjenning.

Vedtak: Økonomien tatt til orientering.

4/1-25 Post inn & ut, orientering/kurs:
Ingen kurs som er aktuelle for oss.
NHF Ø avholder sitt årsmøte på Mastemyr den 5.4.25.
Bjørn deltar.

Vedtak: Posten for perioden tatt til orientering og Bjørn deltar på årsmøtet
til NHFØ den 5.4.25.

5/1-25
Hjemmesiden:
Hjemmesiden fungerer bra og Kjell legger inn aktuelle temaer.

Vedtak: Hjemmesiden fungerer bra
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6/1-25 Årsmøte 2025 LFPS A.
Årsmøtet var først planlagt til 19.3.25. Dette blir utsatt til 9.4.25, siden Helene er
på behandlingsreise i mars.
Vi planlegger årsmøtet på neste styremøte den 19.2.25

Vedtak: Årsmøtet 2025 blir utsatt fra 19.mars til 9.april 2025.

7/1-25 Kiel-tur.
LFPS A har fått midlertidig 17 personer som er interessert i å være med på tur.
LFPS Ø, har etter info, bare fått noen få påmeldte. Videre planlegging?
Dette planlegges mer på AU-møtet i februar.

Vedtak: Vi diskuterer videre planlegging av tur til Kiel i juni på neste AU-
møte i begynnelsen av februar.

8/1-25
Felles medlemsmøte med LFPS Ø og LFPS A i mai?
Felles medlemsmøte i oktober 24 på Storebaug var populært. Vi forslår et nytt
felles medlemsmøte på Mastemyr 7. mai, (ansvar LFPS A) og et i begynnelsen
av oktober 25. Dette diskuteres på neste AU-møte i februar.

Vedtak: Felles medlemsmøte i mai og oktober, diskuterer dette på neste
AU-møte i beg. av februar.

9/1-25 Behandlingsreiser, reduksjon av antallet – hva gjør vi?
Når vi ser på svar fra behandlingsreiser, er situasjonen forståelig, grunnet lavere
budsjett fra det offentlige.
Prosentvis har vår gruppe fått en relativt høy andel i forhold til andre grupper.
Det må jobbes mot politikere for å prøve og få budsjettet økt. Dette bør
diskuteres på AU-møtet.

Vedtak: Antallet for gruppen vår til behandlingsreise til Tenerife er redusert
fra 120 pr. år, til 80 pr. år, grunnet budsjettmessige årsaker. Dette bør vi
diskutere på AU-møtet i februar, vi må jobbe mot politikere for å øke
budsjettet.

10/1-25 Eventuelt:
Planlegge årsmøtet på neste styremøte den 19.2.25. Bjørn skal skrive forslag til
årsmelding for 2024 og sender den på mail for godkjenning av styret.

Neste
møte

Neste styremøte 19.2.25, Kl. 18.30. Måsan aktivitetssenter, Kjerulfsgt.38,
2000 Lillestrøm

Møtet avsluttet Kl. 20.15

Sted og dato:

Signatur:

Lørenskog 15.1.2025

Leder
Helene Kjølstad
Sekretær


